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Protokół Nr XXXIV/21 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 23 kwietnia 2021 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że ze względu na sytuację 
panującą w kraju, dotyczącą ogłoszenia na terenie Rzeczypospolitej Polskiej stanu 
zagrożenia epidemiologicznego w dzisiejszej sesji biorą udział wyłącznie sami Radni, 
bez udziału Kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników oraz gości 
zaproszonych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 16 Radnych (10 Radnych obecnych na sali, 6 Radnych w trybie 
zdalnym), tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia prawomocnych 
uchwał. 

Nieobecny Radny Karol Korczyński.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XXXIV sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który w imieniu Zarządu Powiatu 
Drawskiego poprosił o wycofanie z pkt. 15 ppkt. c porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie regulaminu przyznawania nagrody za osiągnięte wyniki sportowe- druk  
nr 1775. Wynika to z wniosków z prac w Komisjach. W to miejsce Starosta poprosił 
 o wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 1793 o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Rocznego Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021- zmiana  
w głównej mierze dotyczy współpracy i składania, generowania wniosków  
w programie, w generatorze WITKAC, jest to program umożliwiający składanie 
wniosków, ale też pozwalający na weryfikacje wszystkich niezbędnych danych, które 
muszą się znaleźć we wniosku. Wcześniej  wnioski składane były na piśmie i zawierały 
braki, ten program na to nie pozwala. Po szkoleniach Pani Główny Specjalista będzie 
pomagała w przygotowaniu takich wniosków i głownie zmiana dotyczy tego, żeby 
przejść na internetowe składanie wniosków, oczywiście w konsekwencji później 
rozliczenie też.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania w sprawie wycofania z porządku obrad sesji w pkt. 15 ppkt „c”,  
projektu uchwały w sprawie regulaminu przyznawania nagrody za osiągnięte wyniki 
sportowe- druk nr 1775. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła proponowaną zmianę w sprawie wycofania z porządku obrad sesji w pkt. 15 
ppkt „c”, projektu uchwały w sprawie regulaminu przyznawania nagrody za osiągnięte 
wyniki sportowe- druk nr 1775. 
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Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji w pkt. 15 ppkt „g”,  
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021- druk nr 1793. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła proponowaną zmianę w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji w pkt. 
15 ppkt „g”, projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
Programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021- druk nr 1793. 
 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z porządkiem obrad.  

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 26 marca 
2021 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 1782. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Rola i działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim w 2020 
roku  
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w obliczu COVID-19 i Tarczy Antykryzysowej  oraz informacje na temat sytuacji 
na rynku pracy w Powiecie Drawskim – druk nr 1742. 

9. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim 
za rok 2020 – druk nr 1773. 

10. Plan zamierzeń inwestycyjnych Zarządu Dróg Powiatowych na 2021 – druk nr 
1774. 

11. Sprawozdanie za rok 2020 z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz 
Osób Niepełnosprawnych 2017 - 2025 – druk nr 1766. 

12. Sprawozdanie za rok 2020 z działalności Powiatowego Dziennego Domu 
Samopomocy – Ośrodka Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Drawsku Pomorskim 
oraz Filii Złocieniec – druk nr 1684. 

13. Sprawozdanie z działalności Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Drawsku 
Pomorskim za 2020 rok – druk nr 1722. 

14. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego dla Powiatu Drawskiego na lata 2017-2022 za rok 2020 – druk nr 
1771. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie : 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  
w Darskowie  – druk nr 1707; 

b) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  
w Drawsku Pomorskim – druk nr 1781; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Drawski – druk nr 1732;  

d) o zmianie statutu Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy – 
Ośrodka Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Drawsku Pomorskim – druk 
nr 1767; 

e) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021 – druk nr  1769; 
f) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2021 – 2036 – druk nr  1770; 
g) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy 

Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021- druk nr 
1793. 
 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

17. Komunikaty i sprawy różne.  

18. Prezentacja Koła Naukowego Studentów Architektury Politechniki Poznańskiej pt. 
„Ochrona dziedzictwa Waltera Gropiusa na Pomorzu”. 

19. Zakończenie sesji. 
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Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 26.03.2021 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 26.03.2021 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXXIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 26.03.2021 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 26.03.2021 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XXXIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
26.03.2021 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
 

Punkt 4 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami w materiałach 
na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 

sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są jakieś inne szczegółowe pytania, 
to bardzo proszę. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytał czy ktoś z radnych ma pytania do Starosty?  
 
Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  
 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
  

Punkt 5 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację, wnioski i zapytania? 

Głos zabrał Pani Radna G. Polak, która złożyła interpelację dotyczącą drogi 
Łysinin- Ostroróg.. 

 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć interpelację, 

wniosek lub zapytanie? 
 
Nikt  z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie składał.  
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Punkt 6 
 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z obecną sytuacją 

panującą w kraju w punkcie trybuna obywatelska nie zabierze głosu żaden  
z mieszkańców.  

 
 
 

Punkt 7 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie miedzy sesjami. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
jeden raz na posiedzeniu w dniu 19 kwietnia 2021 r. Przewodnicząca Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju szczegółowo omówiła punkt po punkcie analizowanych 
dokumentów. 
 
Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

 Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz w dniu 21 kwietnia, 
członkowie Komisji zapoznali się z materiałem Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku 
Pom., który będzie przedmiotem dzisiejszej sesji. Członkowie Komisji zapoznali się ze 
sprawozdaniem z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pom. za rok 
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2020 oraz z planem zamierzeń inwestycyjnych na 2021 rok. Członkowie Komisji 
omawiali sprawozdanie za rok 2020 z realizacji „Powiatowego Programu Działań na 
Rzecz Osób Niepełnosprawnych 2017 – 2025, sprawozdanie za rok 2020 z działalności 
Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy – Ośrodka Rehabilitacyjno – 
Kulturalnego w Drawsku Pomorskim oraz Filii Złocieniec, sprawozdanie z działalności 
Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Drawsku Pomorskim za 2020 rok oraz 
sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla 
Powiatu Drawskiego na lata 2017-2022 za rok 2020. Członkowie Komisji zaopiniowali 
projekty uchwał oraz przyjęli w głosowaniu jawnym protokół z kontroli 
przeprowadzonej w Zespole Szkół w Drawsku Pom. Ustalono termin posiedzenia 
Komisji, na której rozpatrywany będzie wniosek o udzielenie absolutorium dla Zarządu 
Powiatu Drawskiego. Wstępnie ustalono, że posiedzenie to odbędzie się w dniu 30 
kwietnia.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- M. Banaszek, 
który powiedział, że Komisja w okresie między sesjami spotkała się raz, analizowała 
dokumentację dotycząca dwóch skarg i opiniowała projekty uchwał w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w  Darskowie 
oraz w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy w Drawsku Pomorskim.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja obradowała na posiedzeniu w dniu  
21 kwietnia  2021 r. na tym spotkaniu omówiono wszystkie materiały na dzisiejszą sesję, 
wysłuchano sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego dla Powiatu Drawskiego na lata 2017-2022 za rok 2020, Przewodnicząca 
podkreśliła dobrą realizację zamierzeń związanych ze wsparciem z zakresu zdrowia 
psychicznego, jednocześnie wskazując na dużą potrzebę aktywizacji zawodowej w tym 
obszarze, wysłuchano sprawozdania za rok 2020 z działalności Powiatowego 
Dziennego Domu Samopomocy – Ośrodka Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Drawsku 
Pomorskim oraz Filii Złocieniec oraz uzasadnienia do uchwały w sprawie zmiany 
statutu tej placówki, wysłuchano sprawozdania z działalności Placówki Opiekuńczo – 
Wychowawczej w Drawsku Pomorskim za 2020 rok, poruszono problem ucieczek 
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małoletnich z placówki,, trudności związane z nauką zdalną, powody niezgłaszania 
wychowanków do adopcji, potrzeby mieszkań treningowych i chronionych dla 
wychowanków placówki. Członkowie Komisji omawiali sprawozdanie za rok 2020  
z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 2017 
– 2025”, zwrócono uwagę na niezainteresowanie w gminach usługami 
specjalistycznymi, jak tez programem Asystent -osoby z niepełnosprawnością. 
Omawiano również rolę i działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pom.  
w roku 2020,  sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku 
Pom. za rok 2020 oraz z plan zamierzeń inwestycyjnych na 2021 rok, a także projekty 
uchwał. Zaopiniowano wszystkie materiały i projekty uchwał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty uczestniczyła w jednym posiedzeniu w dniu  
22 kwietnia 2021 r. Komisja Oświaty spotkała się z Dyrektorami placówek 
oświatowych, omówiono wytyczne do projektów organizacyjnych szkół 
ponadpodstawowych, wytworzyła się dyskusja na temat przydzielenia godziny 
dyrektorskiej związanej z edukacją regionalną, do tematu trzeba będzie wrócić i ustalić 
formę przydziału tej godziny i sposób finansowania. Dyrektorzy przedstawili ofertę 
edukacyjną szkół. Komisja Oświaty przyjęła wszystkie sprawozdania oraz projekty 
uchwał będące przedmiotem dzisiejszej sesji.   
 

 
Punkt 8 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest rola i działalność 
Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim w 2020 roku w obliczu COVID-19 
i tarczy Antykryzysowej oraz informacje na temat sytuacji na rynku pracy w Powiecie 
Drawskim. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy- Pana Henryka Andrałojcia, został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że w roku ubiegłym były wydawane 
bardzo duże środki na dofinansowanie samozatrudnienia, dofinansowanie pracodawców 
i organizacji pozarządowych, kościelnych i osób prawnych. Środki covid-owskie 
wydatkowane w roku 2020 jest to kwota 18 mln 189 tys. 392 zł i 99 gr. Przewodnicząca 
Rady spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

 
 

Punkt 9 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim za rok 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pom.- Zbigniew Kota, został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że materiał zawiera informacje 

dotyczące bieżącego utrzymania dróg, wykonania zadań inwestycyjnych w roku 2020, 
rozliczenia budżetu za 2020 r., inwestycji drogowych przeprowadzonych w roku 2020, 
robót zleconych w bieżącym utrzymaniu dróg w 2020 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Starostę Stanisława Cybulę o zabranie 

głosu. 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że jest informacja od 

Wojewody o dofinansowaniu drogi Kamiennej w wysokości 50%. 
 

Punkt 10 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan zamierzeń 
inwestycyjnych Zarządu Dróg Powiatowych na 2021.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pom.- Zbigniew Kota, został 
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wysłany do Radnych drogę elektroniczną. W materiale omówiono zadania, które są 
wskazane do realizacji w roku 2021, jak również koszt ogółem, środki Powiatu oraz 
dofinansowania.  
 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że generalnie we 

wszystkich tych pozycjach mamy przyjętą zasadę, że gminy partycypują w 50%  
w kosztach tych przedsięwzięć na majątku powiatowym. Jedna inwestycja w poz. 3, 
czyli przebudowa drogi, ulicy Brzozowej jest zapisana w ten sposób, że tylko Powiat 
ponosi koszty. Z informacji, jakie nam przekazano na Zarządzie dowiedzieliśmy się, że 
Złocieniec ma zrobić we własnym zakresie jakiś tam odcinek tej drogi. Chciałbym 
złożyć formalny wniosek, aby wszystkie gminy partycypowały jednakowo, na tych 
samych zasadach we wszystkich przedsięwzięciach Powiatu, ponieważ mamy złe 
doświadczenia, gdzie przy budowie drogi Żabin- Nowe Laski mieliśmy deklaracje 
nadleśnictwa i firmy Agri Plus, gdzie one deklarowały udział finansowy w tym 
przedsięwzięciu około 500 tys. zł, później zrezygnowały z przyznania tych pieniędzy 
 i efekt był taki, że to Powiat musiał dołożyć do inwestycji około 500 tys. zł, dlatego  
w tym przypadku również sugerowałbym, że przy wykonaniu odcinków drogi 
powiatowej udział gminy był również w 50% tak, jak w pozostałych pozycjach, które 
są w wykazie.   

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że przyjmuje wniosek, ale 

Gmina Złocieniec we własnym zakresie złożyła wniosek o dofinansowanie  
z Funduszu Dróg Samorządowych znacznie większego odcinka na ul. Brzozowej 
 i realizuje to we własnym zakresie i my po porozumieniach złożyliśmy deklarację 
najpierw, że wspólnie będziemy robili, ale tam chodziło o to, że Powiat może złożyć ten 
projekt jeden i żeby nie było blokady, że możemy utracić jeden z projektów, to gmina 
Złocieniec złożyła sama ten wniosek, natomiast Powiat zadeklarował, że ten odcinek 
drogi wspólnie zrobimy i dlatego deklaracja nasza jako Powiatu jest wyszczególniona, 
że tylko my ponosimy koszty, ale to tylko dotyczy naszego krótkiego odcinka, natomiast 
zdecydowanie więcej wykonuje gmina Złocieniec. Nawiązując do pierwszego 
stwierdzenia, to Nadleśnictwo wywiązało się, w części w tym roku te środki, które 
pierwotnie planowaliśmy one znacznie będą przewyższały kwotę, którą braliśmy pod 
uwagę przy realizacji drogi do Nowych Lasek, także firma Agri Plus nie wynika ze złej 
woli, bo jak Państwo wiecie jest choroba afrykański pomór świń i tak się złożyło, że 
musieli dwie fermy zlikwidować i to są olbrzymie koszty, bo to jest kilkanaście tysięcy 
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macior i warchlaków, ponadto w tym czasie spadły znacznie ceny na żywiec wieprzowy, 
co tez się odbiło na kondycji firmy, a na dodatek zmieniła się cały Zarząd, podjęliśmy 
teraz rozmowy na nowo i być może nasze wcześniejsze uzgodnienia przełożą się na 
dofinansowanie jakiś innych projektów, które będziemy wspólnie realizowali.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu dodała, że nie możemy mieć pretensji do kogoś, 

kto stwierdził, że nam pomoże, a nie może tego zrobić.     
 
 
 

Punkt 11 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie za rok 
2020 z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 
2017- 2025”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Panią Różę Kursę - Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Drawsku Pomorskim. Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma 
pytania do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Punkt 12 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie za rok 
2020 z działalności Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy – Ośrodka 
Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Drawsku Pomorskim oraz Filii Złocieniec. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Panią Joannę Orzepowską – Kierownika Powiatowego Dziennego Domu 
Samopomocy – Ośrodka Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Drawsku Pomorskim. 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że okres covidowy 
sprawdził wszystkie placówki pomocowe i ośrodki wsparcia, jest to bardzo trudna 
sytuacja dla osób z niepełnosprawnościami i okres, kiedy nie mogą uczestniczyć w tych 
zajęciach to jest bardzo trudny okres. Na naszej Komisji dziękowaliśmy kadrze, 
pracownikom,, dyrektorom, kierownikom za ten wkład pracy w ty trudnym okresie, bo 
to jest jedna z placówek, która w tym okresie musiała przeobrazić swoją działalność 
 i naprawdę zrobiła to wzorowo, warto to zauważyć i dziękować za takie pomysły.   

 
 
 

Punkt 13 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z działalności Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej w Drawsku Pomorskim  
za 2020 rok. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Panią Magdę Madalińską- Dyrektora Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej  
w Drawsku Pomorskim. Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma 
pytania do przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że jest to placówka 
szczególnej wagi, gdyż przebywają tam dzieci od 10 do 19 roku życia, jest to bardzo 
trudny okres, jeżeli chodzi o wiek, opiekę, wychowanie, są to dzieci, które nie 
przebywają tam z własnej woli, tylko z różnych bolesnych powodów. Co w tym okresie 
musiała kadra robić, by w okresie covidowym sprostać wyzwaniu jak nauka zdalna, 
gdzie tam sa również dzieci  z orzeczeniami o niepełnosprawności, także te pokoje 
pozamieniały się w sale szkolne i kadra dała radę. Należy również podkreślić bardzo 
dobra współprace tej placówki z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim, szczególnie w przypadku małych dzieci, kiedy potrzebna jest nagła 
interwencja. Następnie Radna B. Głowacka powiedziała, że Pani Dyrektor  
M. Madalińska wspominała  o bardzo ważnej sprawie, jaka są mieszkania treningowe, 
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które miałyby służyć dla młodzieży w celu usamodzielnienia się oraz mieszkania 
chronione, to bardzo ważne i w zdecydowany sposób mogłyby pomóc młodzieży. 
Wracając do programu na rzecz osób niepełnosprawnych Radna B. Głowacka 
powiedziała, że mamy bardzo duży problem z aktywizacja zawodową, o ile aktywizacja 
społeczna jest realizowana przez PCPR na bieżąco przez likwidację barier 
architektonicznych, turnusy, to aktywizacja zawodowa osób niepełnosprawnych to duży 
problem, który należy poprawić.  

 
 
 
 

Punkt 14 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu 
Drawskiego ba lata 2017-2022 za rok 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał został przygotowany 

przez Panią Jolantę Banaszek- Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych. Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść przedstawionych dokumentów stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że w roku 2019 dostępność 

do psychiatrycznej opieki zdrowotnej w naszym powiecie była na bardzo niskim 
poziomie. Od tamtej pory dzięki zaangażowaniu Pani dr Ewy Gizy w szczególności, ale 
tez zaangażowaniu Zarządu i radnych i pracowników Starostwa oraz różnych instytucji, 
takich jak PCPR w naszym powiecie zadziało się bardzo dużo. I Poradnia Zdrowia 
Psychicznego i Ośrodek Środowiskowy, Ośrodek Psychologiczny dla dzieci i młodzieży 
oraz rozszerzona działalność poradni uzależnień, to są wszystkie nowe podmioty, które 
się pojawiły w naszym powiecie, oprócz poradni uzależnień, ale w planach jest to 
główne wyzwanie, czyli Centrum Zdrowia Psychicznego. Musimy zwrócić uwagę na 
to, że jeśli chodzi o zwiększenie dostępności do opieki w tym obszarze zdrowia 
psychicznego u nas się bardzo poprawiło, ale są kolejne wyzwania,  nie tylko to 
Centrum, o którym mówiłam, ale również aktywność zawodowa osób z zaburzeniami 
psychicznymi. Aktywizacja zawodowa osób z niepełnosprawnościami jest na bardzo 
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niskim poziomie, praktycznie jej nie ma. Radna B. Głowacka serdecznie podziękowała 
Pani Jolancie Banaszek- Naczelnikowi Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która w dużej mierze przyczyniła się do utworzenia nowych podmiotów.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu w szczególności podziękowała Pani dr Ewie 

Gizie za utworzenie instytucji, za pomoc i zaangażowanie, jak również podziękowała 
Radnej B. Głowackiej i Pani Jolancie Banaszek.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 10 minut przerwy.  
 

 
Punkt 15  

 
Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  

z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
podjęcie uchwał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy 
Społecznej w Darskowie.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Marka Banaszka. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- M. Banaszek, 

który powiedział, że pismem z dnia 25 stycznia 2021 r. (26 stycznia 2021 r. -data 
wpływu do Rady Powiatu) adwokat wniosła skargę w imieniu skarżącej na Dyrektora 
Domu Pomocy Społecznej w Darskowie. Skarga dotyczyła zarzutów naruszenia 
przepisów o ochronie przedemerytalnej, w tym o zmianie warunków pracy i płacy  
w okresie ochronnym, naruszenia zasady równego traktowania oraz naruszenia zasad 
współżycia społecznego. Biorąc pod uwagę stanowisko Dyrektora Domu Pomocy 
Społecznej w Darskowie, dokumentację załączoną do sprawy, obowiązujące przepisy 
prawa oraz protokół z kontroli doraźnej w Domu Pomocy Społecznej w Darskowie, 
przeprowadzonej w dniach 04-12 marca 2021 r. należy stwierdzić, że skarga na 
działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie w przedmiocie zarzutu 
naruszenia przepisów o ochronie przedemerytalnej, w tym o zmianie warunków pracy 
 i płacy w okresie ochronnym jest zasadna. Pozostałe dwa zarzuty naruszenia zasady 
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równego traktowania oraz naruszenia zasad współżycia społecznego nie wskazują 
nowych okoliczności. W związku z ich ponowieniem Rada Powiatu Drawskiego 
działając na podstawie art. 239 §1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kpa podtrzymuje 
swoje stanowisko wyrażone w Uchwale Nr XXIX/203/2020 Rady Powiatu Drawskiego 
z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Darskowie.  
 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że skarga jest zasadna, 

skarżąca otrzymała dodatek, który został zabrany i zostały zapłacone odsetki- 
chciałabym się dopytać kto te odsetki zapłacił.  

 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- M. Banaszek, 

który powiedział, że odsetki zapłaciła Pani Dyrektor.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy 
Społecznej w Darskowie.  
 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  5 głosów „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/223/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.       
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy w Drawsku Pom.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Marka Banaszka. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- M. Banaszek, 

który powiedział, że po rozpatrzeniu skargi Prezesa Zarządu firmy Rowena Sp. z o.o. 
Sp.k. z dnia 08 marca 2021 r. , dotyczącej działalności Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy w Drawsku Pomorskim oraz po przeanalizowaniu stanowiska Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim, dokumentacji załączonej do 
sprawy oraz obowiązujących przepisów prawa Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  
stwierdza, że skarga na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku 
Pomorskim jest bezzasadna. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnosi do Rady 
Powiatu do uchwalenia projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy w Drawsku Pom.  
 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/224/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pom.  
 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
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Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.    

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Drawski. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że na swoim posiedzeniu 

Komisja Oświaty odniosła się pozytywnie do projektu uchwały, uzasadnienie jest na 
drugiej stronie, ale faktycznie to pokazuje, że w obszarze dotyczącym dodatku 
motywacyjnego dla Dyrektorów szkół trzeba tutaj dokonać manewru i zwiększenia tej 
puli i jednocześnie mam przed sobą na wniosek Komisji Rewizyjnej wysokość 
dodatków motywacyjnych dla Dyrektorów jednostek oświatowych za okres dwóch lat, 
tak więc można porównać w jakich granicach i do jakiego pułapu Dyrektorzy dochodzą, 
jeśli chodzi o dodatki motywacyjne. Tą granicę trzeba przejść, bo zakres obowiązków 
jest bardzo szeroki, sądzę, że Zarząd będzie miał właściwe narzędzie do pracy  
i spojrzenie na pracę poszczególnych Dyrektorów jednostek. Natomiast druga część 
wynika z kwestii związanej z zapisem, który wymaga od nas wynagrodzeń 
zasadniczych. Wykonywane to było w zakresie właściwym, natomiast było to 
niewłaściwie ujęte w regulaminie.  

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że zwiększenie dodatku jest 

z 35 do 50% i chciałam się zapytać na czyj wniosek, bo to nie wynika z kary 
nauczyciela? Kto wnioskował o podwyżkę dla Dyrektorów tego dodatku?   

 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że Komisja Oświaty nie 

była wnioskodawcą.  
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że Zarząd wnioskował.  
 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że rozumie, że jesteśmy 

zabezpieczeni, jeśli chodzi o środki na oświatę. 
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Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że to nie jest podwyżka 
żadnych dodatków, tylko możliwości – Zarząd dzięki temu będzie miał więcej 
możliwości finansowych.   

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która spytała, czy wzrost będzie do 50%? 
 
Radny J. Kozłowski odpowiedział, że uchwałę, którą przyjmujemy, to 

zwiększamy pulę, z której Zarząd będzie, czy Starosta przyznawał dodatki, natomiast 
dodatków nie zmienimy ani o procent, ani o złotówkę, póki co. Możliwości Zarząd 
będzie miał większe.  

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że chodzi o to, że zwiększa się 

baza i w ramach tych środków będą wyższe możliwości i dofinansowania, czy 
uwzględnienia propozycję dodatków, wnioskodawcą był Zarząd.  

 
Głos zabrała Radna G. Buczek, która odniosła się di wniosku składanego na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, by wszystkim Radnym przesłać przez Biuro Rady 
dotychczas przyznawane dodatki w poszczególnych szkołach. Radna dodała, że Pani 
naczelnik Wydziału Edukacji obecna na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej mówiła, że 
kwota dodatków nie powoduje zmniejszenia puli dla pracowników, czyli nie będzie to 
kosztem pracowników.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Drawski. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/225/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Drawski. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.    

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie statutu Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy- Ośrodka 
Rehabilitacyjno- Kulturalnego w Drawsku Pomorskim.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały o zmianie statutu Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy- Ośrodka 
Rehabilitacyjno- Kulturalnego w Drawsku Pomorskim.  

 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/226/2021 o zmianie statutu Powiatowego Dziennego 
Domu Samopomocy- Ośrodka Rehabilitacyjno- Kulturalnego w Drawsku Pomorskim.  
 
  
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.    

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Panią Skarbnik- Joannę Andrykowską 
o komentarz do uchwały.  
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 Głos zabrała J. Andrykowska- Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że dokonuje 
się zmian w planie dochodów budżetowych w wyniku: 
a) zwiększenia dochodów z tytułu środków otrzymanych na opracowanie  dokumentacji 
projektowo-kosztorysowej zadania pn "Przebudowa drogi powiatowej Nr 2015Z  
ul. Poznańska w Czaplinku wraz z budową kanalizacji deszczowej" z Gminy Czaplinek 
w  kwocie 14.975,25 zł; 
b) zwiększenia dochodów z tytułu otrzymanej dotacji  celowej  na  opracowanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej  zadania  pn "Przebudowa drogi powiatowej 
Nr 1994Z na odcinku Wierzchowo -Sośnica z Gminy Wierzchowo  w kwocie 35.200,00 
zł; 
c) zwiększenia dochodów budżetowych  z tytułu umowy zawartej z Gminą Złocieniec 
na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 
Złocieniec na kwotę 15.200,00 zł; 
d) zwiększenia dochodów budżetowych  w związku z  zawartym porozumieniem na 
kształcenie ustawiczne pracowników w ramach III i IV projektu Ministra Rozwoju, 
Pracy i Technologii środków z Krajowego Funduszu Szkoleniowego w kwocie 9.663,20 
zł; 
e) zwiększenia dochodów budżetowych w ZPET Bobrowo z tytułu 2,5% na obsługę 
zadań PFRON -WTZ o kwotę 18.984,00 zł; 
f) zwiększenia dochodów budżetowych z tytułu zawartej umowy z Ministerstwem 
Edukacji i Nauki na realizacje projektu "Za życiem" z przeznaczeniem dla Zespołu 
Placówek Edukacyjno-Terapeutycznych w Bobrowie o kwotę 57.200,00 zł;  
g) zwiększenia dochodów budżetowych z tytułu  dotacji  przyznanej przez Ministerstwo 
Obrony Narodowej dla Zespołu Szkół w Kaliszu Pomorskim i Zespołu Szkół  
w Złocieńcu na zakup wyposażenia specjalistycznego i zakup mundurów dla uczniów 
w kwocie 160.000,00 zł; 
h) zwiększenia dochodów w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim z tytułu zawartej umowy na dofinansowanie szkoleń pracowników 
jednostki z Funduszu Szkoleniowego - Powiatowy Urząd Pracy w kwocie 5.840,00 zł. 
Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych w wyniku: 
a) otrzymanych dochodów zgodnie z ich przeznaczeniem; 
b) zmian w wydatkach na wniosek kierowników jednostek i naczelników wydziałów 
oraz otrzymanych środków: 
-Wydział Edukacji - zabezpieczenie planu wydatków w Zespole Szkół w Drawsku 
Pomorskim w związku z wypłatą odprawy pośmiertnej pracownika pedagogicznego  na  
kwotę 30.102,24 zł oraz w Zespole Szkół w Kaliszu Pomorskim i Zespole Szkół  
w Złocieńcu jako wkład własny do  dotacji z Ministerstwa Obrony Narodowej na 
wyposażenie i umundurowanie uczniów w kwocie 40.000,00 zł; 

-Wydział Inwestycji - zabezpieczenie planu wydatków na zadania inwestycyjne na 
kwotę 642.000,00 zł, wynikające z wyliczenia dodatkowych robót inwestycyjnych  



22 
 

i koniecznych nowych inwestycji zgodnie z załącznikiem Nr 3 do uchwały oraz 
40.000,00 zł z przeznaczeniem na dotacje prac konserwatorskich obiektów 
zabytkowych i złożenia wniosku na boisko wielofunkcyjne w ZS Drawsko Pomorskie; 

-Wydział Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych - zabezpieczenie planu wydatków  
w związku z zakupem testów Panibo na obecność koronawirusa oraz przeprowadzenie 
badań antygenowych w związku z COVID-19, zakup rękawic jednorazowych dla 
pracowników  na kwotę 24.210,00 zł; 

-Wydział Rozwoju i Promocji -  zwiększenie planu wydatków na stypendia sportowe  
o kwotę 30.000,00 zł oraz zwiększenie wydatków budżetowych w związku  
z organizacją roku Elizy Orzeszkowej, gdzie przy ulicy nazwanej jej nazwiskiem 
znajduje się siedziba Powiatu Drawskiego, rozpoczęcie realizacji projektu o Gropiusie 
i promocji Powiatu Drawskiego na kwotę 65.000,00 zł;  

-Zespół Szkół w Drawsku Pomorskim - zmiany w planie wydatków dotyczące 
doposażenia pracowni gastronomicznej w kuchnię  indukcyjną i komplet garnków, na 
kwotę  15.000,00 zł; 

-Zarządu Dróg Powiatowych - zabezpieczenie planu wydatków w związku  
z planowanym   rozpoczęciem prac inwestycyjnych zadań, które na skutek pandemii 
COVID-19 zaniechano w 2020 roku, wprowadza się je do realizacji w roku 2021 oraz 
rozpoczyna się nowe inwestycje wspólnie z Gminami ościennymi w celu zapewnienia 
bezpieczeństwa mieszkańcom Powiatu na kwotę 1.098.755,01 zł, zadania inwestycyjne 
przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej uchwały. Zabezpieczenie planu wydatków  
w kwocie 426.140,00 zł na  utrzymanie dróg w powiecie w związku z wykorzystaniem 
tych środków na zaistniałe warunki w miesiącu styczniu, lutym i marcu 2021 rok. 
Dokonuje się zmian w przychodach budżetu w wyniku: 

-środków z rozliczenia budżetu 2020 w kwocie 2.199.965,01 zł z przeznaczeniem na 
zabezpieczenie zadań inwestycyjnych realizowanych przez Powiat Drawski, 
wskazanych w załączniku nr 3 do niniejszej uchwały, i zadań bieżących wynikających 
z zadań Powiatu . 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2021. 
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/227/2021 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2021. 
 
  
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.    

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/228/2021 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2021-2036. 

  
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.    
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy 
Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 
wysłany do Radnych drogę elektroniczną. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy 
Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/229/2021 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
rocznego Programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

  
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.    
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Punkt 16 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  

S. Cybulę. 
 
Starosta S. Cybula poprosił o udzielenie odpowiedzi etatowego członka Zarządu 

Waldemara Włodarczyka.  
 
Głos zabrał etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 

doszło do spotkania z Nadleśniczym z Bornego Sulinowa i po wymianie możliwości 
zamian, w tej chwili są wyceniane i wydzielane geodezyjnie działki na zamianę. Tak to 
wygląda na dzień dzisiejszy, zarówno po stronie Lasów Państwowych, jak i po naszej 
stronie.  

 
 

 
Punkt 17 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła członków Komisji Rewizyjnej  

o pozostanie po sesji i spytała czy ktoś z Radnych ma jakieś komunikaty? 
 
Głos zabrał Radny Z. Dudor, który w nawiązaniu do wypowiedzi etatowego 

członka Zarządu W. Włodarczyka spytał na kiedy przewidywany jest czas zakończenia 
tych prac? 

 
 Głos zabrał etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że nie 

potrafi powiedzieć, gdyż zależy to od przygotowania geodezyjnego, wyceny działek i 
dopiero może nastąpić zamiana pomiędzy dwoma instytucjami, myślę, że powinno się 
zakończyć w przyszłym półroczu.  

 
Głos zabrał Radny Z. Dodor, który powiedział, że liczy na to, że sprawa zostanie 

zakończona do końca roku.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że sesja majowa 

odbędzie się w dniu 28 maja 2021 r. i przypomniała Radnym o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych do końca kwietnia 2021 r.  
 

 
 

Punkt 18 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest prezentacja Koła 
Naukowego Studentów Architektury Politechniki Poznańskiej pt. „Ochrona dziedzictwa 
Waltera Gropiusa na Pomorzu”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu serdecznie przywitała Pana Eryka Krasuckiego 

oraz Studentów Architektury Politechniki Poznańskiej. 
 

Studenci Architektury Politechniki Poznańskiej dokonali prezentacji pt. 
„Ochrona dziedzictwa Waltera Gropiusa na Pomorzu”. Podczas tej prezentacji została 
przedstawiona koncepcja zagospodarowania spichlerza Waltera Gropiusa w Jankowie. 
 
Treść przedstawionych informacji stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 
 
 

Punkt 19 
 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  

o godzinie 12:13 zamknęła XXXIV sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
    
 
 Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 


